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خبـر عضو هیئت مدیره شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید کشور در شهر صدرا:

صدوردستورات لازم در خصوص تکمیل و تسریع اقدامات  در اجرای قانون جهش مسکن
عضو هیئت مدیره شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید کشور در شهر 
صدرا دستورات لازم در خصوص تکمیل و تسریع اقدامات این شرکت در اجرای 

قانون جهش تولید مسکن را صادر نمود. 
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت عمران شهر جدید صدرا 
عضو هیئت مدیره شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید کشور با حضور 
مرتبط در شرکت عمران  مدیران  به همراه عضو هیئت مدیره و  در شهر صدرا 

شهر صدرا، از آخرین وضعیت اجرایی پروژه های اقدام ملی مسکن و مشارکت 
سرمایه گذاری بازدید بعمل آوردند.

اقدام  واحدی  هزار   ۱۱ پروژه های  از  خود  روزه  یک  بازدید  در  رحمانی  یداله   
ملی تولید و عرضه مسکن ماهور ۱ و ۲، برکت و فرهنگ و همچنین پروژه های 
مشارکتی نیروهای مسلح، آفتاب صدرا )شار( و آسمان صدرا بازدید کرد و از 

نزدیک در جریان آخرین وضعیت پروژه ها قرار گرفت.

رئیس کمیسیون گردشگری و زیارت شورای اسلامی شهر شیراز در 
آیین افتتاحیه همایش ملی دوچرخه سواری و گردشگری گفت: در 
سال های گذشته مسابقات بین المللی رالی شمال آفریقا و خاورمیانه در 
شیراز برگزار می شد، امروز خوشحالم از خودرو به دوچرخه رسیدیم 

و حرکت جدیدی آغاز شده است. 
محمد فرخ زاده ادامه داد: امیدوارم دوچرخه سواران بتوانند به عنوان 
این  دیگر  کشورهای  و  ما  کشور  بین  در  دوستی  و  صلح  سفیران 

فرهنگ و پیام را منتقل کنند. 
وی افزود: امروز دنیا مسیر خود را عوض کرده و یکی از موضوعات، 
بحث گردشگری در عناوین خود است. زمانی مردم دنبال زیبایی ها 
بودند اما امروز دنبال رویدادهای عجیب هستند که این اعجاب انگیز 
بودن رویدادها توسط انسان ها با خلق ایده و نوآوری های پی در پی 
این  شدن  جذاب تر  باعث  می دهد،  رخ  می رسد،  انسان  ذهن  به  که 

رویداد گردشگری می شود. 
سال  چند  در  شیراز  کرد:  اضافه  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
موضوعات  و  پاک، سلامت  هوای  خواستگاه  که  شهری  به  گذشته 

دوچرخه سواری در کشور نام و لقب گرفته است. 
 فرخ زاده با اشاره به اینکه در شهر شیراز بخشی از حمل و نقل را 
وسایل نقلیه پاک، عهده دار می شود که برای ما ارزش دارد، افزود: 
با  اقدام  پنج  باید در  باشیم  داشته  بخواهیم سرمایه گذاری  اگر  امروز 
دقت سرمایه گذاری کنیم که در مرحله اول اقدامات انسان محور است 
لذا  باشیم  بی جان  ابزارهای  و  اشیاء  اختیار  در  ما  نیست  قرار  زیرا 

انسان ها باید به گونه ای عمل کنند که اشیا در اختیار آنها باشند. 
وی اقتصادمحور بودن را نکته دوم دانست و افزود: وقتی نگاه می کنیم 
از  می بینیم  بوده اند  موفق  بسیار  اقتصاد  حوزه  در  که  کشورهای  به 
ظرفیت حمل و نقل های پاک که یکی از آنها دوچرخه است استفاده 

می کنند. 

ابراز کرد:  دانست و  بودن  نکته را سلامت محور  فرخ زاده سومین 
به  می توانند  انسان ها  می شود  استفاده  ظرفیت ها  این  از  که  هنگامی 
تندرستی و سلامت خود رسیدگی کنند زیرا شرط عقل است که به 
تعبیر حضرت امیر »قو علی خدمتک جوارحی«، چقدر خوب است 
این  به دیگران که در  برای خدمت  بدن را سالم نگه دارد  که آدم 
بیان  را  کلام هایی  ما  بزرگان  همه  و  حافظ  سعدی،  حضرت  رابطه 

می کنند. 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  زیارت  و  گردشگری  کمیسیون  رئیس 
دیدبان محور بودن را چهارمین نکته برشمرد و افزود: وقتی شخصی 
رویدادها  نمی تواند  می کند  تردد  مجاز  با سرعت  شهر  در  ماشین  با 
با  مواقع حرکت  از  بعضی  ببیند،  را  شهر  در  موجود  ظرفیت های  و 
است  شهرها  در  گردشگری  زیرساخت های  از  یکی  که  دوچرخه 
نازیبایی ها را  بتوانیم خیلی از این زیبایی ها و  کمک می کند که ما 

ببینم و برای آن جهت رفع و تقویت تصمیم گیری داشته باشیم. 
وی به نکته آخر اشاره کرد و افزود: انسان نیاز به نشاط دارد که بهتر 
است از زمان پیش رو  به خوبی استفاده و به نسل بعد هم منتقل کند 

تا گسل بین نسلی به وجود نیاید. 
فرخ زاده شیراز را شهر اقلیم های مختلف قلمداد کرد و گفت: شهر 
شیراز دارای کوه، جنگل، دریاچه بافت تاریخی، باغات، بافت شهری 
و... است که خود یک کشور کوچک است که به دنبال هرچه باشید 
هزار  سه  از  بیش  با  فارس  استان  همچنین  می شود.  پیدا  ما  شهر  در 
اثر تاریخی که امروز به عنوان افتخار در کشور و نگینی در منطقه 

خودنمایی می کند. 
شیراز ظرفیت، بستر، مسیر گردشگری مشخص خود را دارد

 امیر حکمت نیا رئیس اداره گردشگری و زیارت سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی شهرداری شیراز نیز در این همایش گفت: نمی توان 
به صورت جزیره ای و سلیقه ای در حوزه سایکل توریست عمل کرد 
لذا باید به سراغ استانداردی که در دنیا به عنوان گردشگری خلاق 

وجود دارد حرکت کنیم. 
هزار  دو  سال  از  داد:  ادامه  شعار گردشگری خلاق  به  اشاره  با  وی 
میلادی گردشگری خلاق جای پای خود را به گردشگری و اماکن 
تاریخی و موزه ای گذاشته است به این مفهوم که آن اماکن در جای 
خودشان مهم اما اتصال اینها، بنای کمتر و میدان وسیع تجربه بیشتر 

باشد که شعار گردشگری خلاق است. 
و  ندانست  تقویم  مناسبت های  به  را  رویداد  نیا گردشگری  حکمت 
گفت: ظرفیت سازی برای معرفی توانمندی ها با هدف اقتصاد پایدار 

گردشگری خود یک رویداد است. 
رئیس اداره گردشگری و زیارت سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
گردشگری  مسیر  بستر،  ظرفیت،  شیراز  افزود:  شیراز  شهرداری 
مشخص خود را دارد و از دیرباز تا امروز بسیاری از جهانگردان از 
دروازه قرآن آمده اند و از چهل مقام و... گفتند و نوشتند و ستایش 
و  ذی نفعان  برای  نوین  فرصت های  و  جدید  بسترهای  اما  کرده اند 
همکاران دیگر در حوزه گردشگری فراهم شود تا شیراز را با ظرفیت 

و  خدمات مورد علاقه یا استاندارد مورد توجه قرار گیرد. 
وی افزود: گردشگری دوچرخه یکی از مهمترین آن هاست که اول 
را  خود  تا  بزنند  رکاب  شهر  در  ذی نفعان  و  مدیران  مسئولین،  باید 
آماده خدمت برای رفع زیرساخت ها در شهر بدانند و تا این اطمینان 
حاصل نشود گروه های عظیمی برای سفر به شیراز با ذائقه گردشگری 

با دوچرخه حاصل نمی گردد. 
حکمت نیا برنامه های این گردهمایی را تور گردشگری حرم تا حرم 
علی  حسین،  علاءالدین  سید  محمدی،  و  احمدی  مطهر  حرم های  در 
موضوع  با  تخصصی  آموزشی،  های  نشست  آن  بعداز  و  حمزه  ابن 
استانداردهای ایمنی و فنی سایکل توریست، پانل توضیحات در روند 
صدور و درجه بندی کارت سایکل توریست و ساماندهی اسکان و 
نقش سایکل توریست در ترویج دوچرخه سواری در شهرها و کشور، 

رونمایی از سامانه سایکل توریسم و تور شیراز گردی برشمرد. 
دوچرخه سواری  فدراسیون  در  کمیته  غریب ترین  توریسم  سایکل 

است 
جواد کشاورز رئیس کمیته سایکل توریسم فدراسیون دوچرخه سواری 
در همایش ملی دوچرخه سواری و گردشگری که به میزبانی سازمان 
فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری شیراز در باغ جهان نما برگزار 
شد، گفت: هدف از اولین گردهمایی سایکل توریسم در شهر شیراز، 
و  دوچرخه سواری  فدراسیون  در  توریسم  سایکل  به  دادن  هویت 

جمهوری اسلامی ایران است. 
ادغام دو ظرفیت در فدراسیون  رئیس هیئت دوچرخه سواری فارس 
از  را  نانوشته کانون دوچرخه سواری  دوچرخه سواری و ظرفیت های 

اهداف خود برشمرد. 
کشاورز ابراز داشت: با مشورت و خرد جمعی به اتفاق تمامی مسئولین 
هیئت های ورزشی در سراسر کشور به خصوص سایکل توریسم های 
پیشکسوت ظرفیت ها را یکپارچه کنیم تا سایکل توریسم هویت خود 

را نشان دهد.

با هدف هویت دادن به سایکل توریسم صورت گرفت؛  در دومین جلسه جامعه روحانیت شیراز در  سال جاری 
مطرح شد؛ 

 طرح توسعه ۵۷ هکتاری حرمین 
شریفین اجرا شود

استاندار فارس در جلسه سازمان های مردم نهاد استان:

خیریه ها همدرد مردم هستند

مدیر کل سازمان تعاون روستایی استان فارس

پایداری امنیت غذایی در گرو 
برنامه ریزی است

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر شیراز بیان کرد؛ 

شیراز  شهر  اسلامی  شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
معاونین  دیگر  و  دو  منطقه  شهردار  شهریاری،  غلامرضا  همراه  به 
شهرداری منطقه از پروژه فرهنگی خدماتی خیابان کارگر بازدید و 

بر تکمیل آن تأکید کردند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 
سالیان  طی  اینکه  به  اشاره  با  شیراز  ترابی،   غلامعلی  شیراز  دو 
این  فرسوده  های  بافت  احیای  جهت  در  شیراز  شهرداری  گذشته 
منطقه اقدامات خوبی را انجام داده است، اظهار کرد: سالن ورزشی 
و مجتمع تجاری در مراحل نهایی کار قرار دارد و شورای ششم نیز 
در تلاش است تا با تخصیص بودجه پروژه را تکمیل و در اختیار 

شهروندان قرار دهد.
 ترابی در ادامه بازدید از پروژه مجموعه فرهنگی، ورزشی و خدماتی 
خیابان کارگر گفت: بدون شک با اجرای پروژه های محرک توسعه 

لحاظ  از  آسیب پذیر  و  برخوردار  کم  و  فرسوده  های  بافت  در 
اجتماعی، شاهد تحول، رشد توسعه در این بافت ها خواهیم بود و 
با آن  اجتماعی که مردم  از مسائل و معضلات  بدین ترتیب خیلی 

مواجه هستند، مرتفع خواهد گردید.
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
و  آسایش  درون شهری،  فرسوده  های  بافت  احیای  اینکه  بیان  با 
آرامش را به مردم ساکن در آن هدیه می دهد، تأکید کرد: هم اکنون 
بافت های فرسوده از لحاظ ایمنی در خطر قرار دارند و با رخ دادن 
با  باید  بنابراین  می گردیم،  مواجه  فراوانی  با خسارت های  حادثه ای 
تخصیص بودجه این بافت ها را احیا نماییم تا مردم ساکن در منطقه 

در ایمنی قرار گیرند.
 ترابی با اشاره به اینکه احیای بافت های فرسوده جزو اولویت های 
است،  شیراز  شهر  شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  مهم 
از سوی شهرداری منطقه دو در راستای توسعه و  ازآنجاکه  افزود: 
برخورداری سطح این منطقه  از شهر پروژه های مهم و تأثیرگذاری 
در  است.  اجتماعی  پیوست  دارای  و  دارد  قرار  احداث  دردست 
تلاش هستیم ضمن تأمین بودجه تکمیل اینگونه پروژه ها در سطح 
کانشهرشیراز با تصویب طرح های موضعی و موضوعی و طرح های 

محرک توسعه شاهد بهسازی این بافت ها باشیم.
شورای  اعضای  دغدغه  شهروندان،  دغدغه  شک  بدون  گفت:  وی 
شهر نیز است بنابراین اعضای شورای شهر نیز تلاش می کنند تا در 

آینده ای نزدیک این بافت ها بازسازی گردد.

شهردار شیراز عنوان کرد؛ 

نیروی انسانی بزرگترین سرمایه 
و پشتوانه شهرداری است


